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Wisła nie sprzeda terenów zlokalizowanych między al. 3 Maja a ul. Reymonta – zapewniali

przedstawiciele TS Wisła radnych z Komisji Budżetowej. O tym, że klub planuje zbyć lub wydzierżawić

atrakcyjne działki mówi się nieoficjalnie od kilku tygodni.

Radni zaprosili na posiedzenie komisji prezes Towarzystwa Sportowego Marzenę Sarapatę,

jednak ta nie mogła się pojawić, ze względu na trwające w tym samym czasie rozmowy z

potencjalnym sponsorem klubu.

Radni pytali przede wszystkim o dwie sprawy: jak Towarzystwo udźwignie finansowanie klubu

oraz czy w planach jest sprzedaż wyżej wymienionych działek. Radni przypominali, że skoro

spółki Wisła Kraków nie udźwignął prywatny właściciel, biznesmen, prowadzący potężną firmę,

to jak ma to zrobić TS? Zwracali uwagę, że owszem, mówi się  o sponsorach, ale przecież

Towarzystwo szukało już raz sponsorów do budowy nowej hali przy Reymonta, ale ich nie

znalazło.

Obecny na komisji Łukasz Kwaśniewski - członek zarządu Towarzystwa Sportowego Wisła

powiedział jedynie, że sponsor lada dzień będzie i że jeszcze w tym miesiącu umowa powinna

zostać podpisana. Co do sprzedaży lub dzierżawy działek, stanowczo zdementował krążące w

mediach informacje.
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